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AGENDA 

 
1 Goedkeuring vorig verslag. 
2 Stand van zaken meerjarig beleidsplan / bbc 
3 Overzicht adviesraden / beheersorganen / overlegplatformen stad Turnhout 
4 Verdeling werkingssubsidies 2012 - 2013 
5 Inhoudelijke werking 

a. Voorstel voorjaar 2014 
b. Werkgroep jongeren 

6 Subsidieaanvraag gemeenschapsvormende culturele projecten 
7 Rondvraag. 

 
 

1. GOEDKEURING VORIG VERSLAG 
Er kwamen geen opmerkingen op het verslag van de Cultuurraad van 21 oktober 2013. 
 

2. STAND VAN ZAKEN MEERJARIG BELEIDSPLAN / BBC 
 
Op dit moment worden de adviezen van de verschillende adviesraden en beheersorganen door het college van 
nabij bekeken. Een antwoord is nog niet geformuleerd. De vraag wordt gesteld wat de waarde van zo een advies is 
als er nog geen aanpassingen gebeurd zijn in de praktijk.  
 
Chris uit nog eens de bekommernis dat het terugschroeven van de subsidies van Forum Cultuur naar 0 euro en die 
van de Cultuurraad naar 500 een werking onmogelijk maakt. Dit is een vermindering van 75 procent. Waar 
gecommuniceerd wordt dat er niet wordt geraakt aan de verenigingen bij de besparingsoefening, is dit in de praktijk 
dus wel het geval. Als deze vermindering effectief op deze manier wordt doorgevoerd, staat dit haaks op de 
beleidsprioriteit van het stadsbestuur om engagement en betrokkenheid te stimuleren.  
 
De Cultuurraad is van mening dat een snelle beslissing hieromtrent nodig is om te weten welke werking zowel 
Cultuurraad als Forum Cultuur moeten en kunnen ontplooien in 2014 en volgende jaren. De Cultuurraad begrijpt de 
techniciteit van de hele bbc-oefening en de enorme druk die er nu is om tijdig de nodige documenten in te kunnen 
dienen om belangrijke subsidies niet te verliezen, maar vindt het van groot belang dat er toch een aanpassing wordt 



gedaan. 
 
De Cultuurraad is het ook niet eens met de principes die naar verluidt gehanteerd zouden worden bij de toekenning 
van subsidies, namelijk dat er slechts een toelage per sector mogelijk is en dat deze 500 euro bedraagt.  
 
Ondertussen werd bekend gemaakt dat het Turnhoutse beleidsplan op 13 januari zal voorgelegd worden op de 
gemeenteraad. Hieronder vindt u het integrale persbericht. 
 
Het Turnhouts beleidsplan voor de volgende jaren zal op 13 januari 2014 voorgelegd worden aan de gemeenteraad 
en niet op 30 december 2013 zoals eerder voorzien. De gevolgen hiervan zijn erg beperkt voor het stadsbestuur. 
De subsidies van meer dan 15 miljoen euro verbonden aan dit plan, komen niet in gevaar. 
  
‘Het plan is inhoudelijk helemaal klaar’ stelt burgemeester Eric Vos. ‘De verschuiving in timing heeft vooral 
technische oorzaken. De tijd waarin alles moet ingeput worden in de speciale software is erg beperkt, ook omdat die 
nieuwe software erg complex is’ zegt de Turnhoutse burgemeester nog. 
Er is door ambtenaren en politici de voorbije weken erg hard gewerkt om alles voor het jaareinde afgewerkt te 
krijgen. De tijd bleek echter te kort. Dat is vooral een gevolg van de onbestuurbaarheid waardoor de nieuwe 
schepenen op 25 oktober en de burgemeester op 3 december pas konden starten. 
  
Door het meerjarenplan op 13 januari 2014 te behandelen krijgt de Turnhoutse administratie extra tijd om de 
gegevensinput af te ronden, de nodige controles te doen en ervoor te zorgen dat het dossier volledig is. Alle andere 
dossiers blijven wel op de agenda van de gemeenteraad van 30 december 2013. Die gemeenteraad gaat dus 
gewoon door zoals gepland. 
  
'Stad Turnhout zal de eerste twee weken van het nieuwe jaar werken met voorlopige budgetten' vertelt Francis 
Stijnen, schepen bevoegd voor Financiën. 'Het stadsbestuur mag in die korte periode per maand maximaal een 
twaalfde van het budget van 2013 uitgeven' legt hij uit. 
  
Volgens de Vlaamse regelgeving moet het meerjarenplan uiterlijk op 15 januari 2014 goedgekeurd zijn. Die 
deadline zal het Turnhouts stadsbestuur dus halen. In de commissie voor Bestuurszaken van 10 december 2013 
kondigde Vlaams minister Bourgeois bovendien aan dat die deadline wellicht nog zal opschuiven tot 28 februari 
2014. Uit de praktijk bleek immers dat 15 januari voor een aantal besturen wellicht te vroeg komt. 
  

3. OVERZICHT ADVIESRADEN / BEHEERSORGANEN / OVERLEGPLATFORMEN STAD TURNHOUT 
Als bijlage vindt u een overzicht van de verschillende adviesraden, beheersorganen en overlegplatformen van de 
stad Turnhout. In dit document staan een aantal feitelijke gegevens: vergaderfrequentie, aantal leden,… Een 
overzicht van de inhoudelijke werking, aantal adviezen, en dergelijke is niet beschikbaar.  
 
De bedragen die in dit overzicht zijn opgenomen zijn de bedragen die terug te vinden zullen zijn in de begroting 
2014. 
 

4. VERDELING WERKINGSSUBSIDIES 2012 – 2013 
Nico geeft kort duiding bij de principes die achter de reglementen werkingssubsidies (sociaal - culturele 
verenigingen en kunstenverenigingen) zitten. Basis van het systeem zijn criteria waaraan een puntensysteem is 
gekoppeld. Door het totale puntenaantal te koppelen aan het totale subsidiebedrag, wordt een puntwaarde 
berekend. Deze waarde wordt gebruikt om het subsidiebedrag per vereniging te berekenen.  
 
De betaling van deze subsidie gebeurt nog voor het einde van het jaar. 
 
Fundamentele opmerkingen over het subsidiereglement worden er niet gegeven. De suggestie om eventueel een 
aanpassing te doen en verenigingen met extra punten te belonen, als ze mee inzetten op de UiTpas wordt mee-
genomen. Uitdaging blijft om een goede subsidiëring te vinden om ‘nieuwe’ werkvormen te kunnen honoreren. 
 

5. INHOUDELIJKE WERKING 
a. Voorstel voorjaar 2014 

Nico geeft uitleg bij een korte nota die werd opgemaakt en aan de collega’s van de stadsregio werd bezorgd in 
verband met de organisatie van een inhoudelijke avond in het voorjaar van 2014. Als bijlage vindt u deze nota. 



 
Gie Redig is bereid gevonden om in het voorjaar zijn presentatie over de evolutie van beleid/ambtenarij/middenveld 
te brengen. We gaan nog op zoek naar een moderator en datum (woensdag 12 maart).  
 

b. Werkgroep jongeren 
 
De werkgroep ‘jongeren’ is nog niet van start gegaan.  
Chris heeft Stijn Swaanen, voorzitter van de jeugdraad, wel bereid gevonden om mee aan tafel te schuiven.  
Peter stelt de vraag of er al een idee is waar we wensen uit te komen? Een activiteit? Een memorandum?... Dit ligt 
nog niet vast, en moet komen uit het gesprek dat we eind januari zullen hebben.  
Chris, Peter, Kris, Wim en Maarten wensen alvast deel uit te maken van de werkgroep. 
We komen een eerste keer bijeen op 22 januari om 20 uur in Barzoen.  
 

6. SUBSIDIES GEMEENSCHAPSVORMENDE CULTURELE PROJECTEN. 
De subsidieaanvraag van Turnhout Klassiek, ingediend door Willy Van Geirt wordt grondig behandeld. Onderstaand 
schrijven werd aan de heer Van Geirt bezorgd. 
 
De Cultuurraad behandelde de aanvraag die u indiende in het kader van het reglement gemeenschapsvormende 
culturele projecten op de bijeenkomst van 16 december. 
De Cultuurraad vindt het project ‘Turnhout Klassiek’ waardevol en een meerwaarde voor stad en regio. Het komt 
echter niet in aanmerking voor een subsidie in het kader van dit reglement waarin gefocust wordt op een 
‘verregaande aantoonbare inhoudelijke samenwerking tussen twee of meer Turnhoutse partners’. De nadruk van 
Turnhout Klassiek ligt op het kansen geven aan jonge artiesten en het laten deelnemen van kansengroepen die 
daar anders niet of moeilijk toe komen. Beide zijn lovenswaardig en belangrijk, maar vallen helaas buiten de 
reikwijdte van dit reglement. 
 
De Cultuurraad wenst u en uw organisatie bijzonder veel succes in het organiseren van dit evenement en wijst op 
de promotionele en communicatieve samenwerkingsmogelijkheden die er zijn, onder andere via toerisme & UiT. 
 
De Cultuurraad vindt dat ‘Turnhout Klassiek’ een bijzonder ambitieus project is, zeker voor een eerste editie. De 
Cultuurraad hoopt dat de organisatie er in slaagt voldoende middelen (zowel sponsoring als inkomgelden) te 
genereren. 
 

7. ADVISERING STRAATNAMEN 
Chris plaatst omwille van hoogdringendheid een extra agendapunt ‘advisering straatnamen’ op de agenda. Chris 
geeft de nodige duiding bij de vijf verschillende nieuwe straatnamen. Deze vindt u hieronder. Vanuit de Cultuurraad 
worden er geen fundamente bezwaren geformuleerd. 
 

Project aan het Clarissenklooster 
Ontsluitingsweg voor het bouwen van een rusthuis en kindercrèche die ook later dienst gaat doen als 
insteekweg voor de woonontwikkeling Kastelein. Het voorstel van de werkgroep is hier: Clarissendreef. 
Deze naam verwijst naar het Clarissenklooster dat vlak bij de weg gelegen is. Het Clarissenklooster van 
architect Paul Schellekens is een mooi voorbeeld van de architectuur die we kennen als de Turnhoutse 
School. De Clarissen zijn al sinds 1875 in Turnhout aanwezig. Zij hadden hun slotklooster eerst in de 
Draaiboomstraat liggen, waar nu het Jeugdcentrum Wollewei gehuisvest is. In 1970 verhuisde de 
gemeenschap naar het nieuwe klooster aan de Heizijde. 
 
Project inbreiding Maasstraat-Varenstraat-Hoveniersstraat 
Aanleggen van een nieuwe verkaveling in het binnengebied tussen de Hoveniersstraat en de Maasstraat. 
In een eerste fase worden er een 22-tal loten voorzien. Een woonerf dat aantakt op de Maasstraat en 
enkele kavels die het verlengde van de Varenstraat afwerken. De werkgroep stelt voor om voor de 
verlenging van de Varenstraat de naam gewoon door te trekken. Ze opteren voor dit stuk voor: 
Varenstraat. Voor het andere deel zal nog een naam gezocht worden. 
 
Project Lokerenschuif 



Project op de hoek van de Spoorwegstraat en de Patriottenstraat. Het project bestaat voornamelijk uit 
appartementen. Er worden ook 5 woningen voorzien waarvoor een nieuwe straatnaam bedacht moet 
worden. De werkgroep kiest hier voor: Lokerenschuif. Deze benaming is historisch gekend door de 
nabijheid van de spoorovergang die vroeger door een ‘schuif’ bediend werd. 
 
Project aan De Bosschen 
Hier komt een verkaveling voor een 60-tal woningen, aangelegd als woonerf. Het gaat om een zijstraat 
van de Jef Buyckxstraat die wordt ontsloten via de Jef Buyckxstraat. In de omgeving komen nog 
straatnamen met vogels voor: Korhaanstraat, Sperwerstraat. Klamper is het dialectwoord voor Sperwer in 
de Antwerpse Kempen. In andere delen van Vlaanderen staat de naam synoniem voor een algemenere 
naam voor roofvogels of voor wouw of buizerd. Hierdoor stelt de werkgroep als nieuwe straatnaam: 
Klamperstraat voor. 
 
Pleintje op vroegere Anco-site 
In de Antoine-Coppenslaan is er nog geen naam voor het plein dat uitgeeft op de vaartkom. Voorstel van 
de werkgroep is: Antoine-Coppensplein. Deze naam verwijst naar de stichter van de Anco-fabriek die op 
deze site gevestigd was. 
 
 

8. RONDVRAAG. 
 
Remy Sterkens formuleerde aan Kris een aantal opmerkingen in verband met de bewegwijzering in de Warande 
naar de verschillende tentoonstellingsruimten. Deze opmerking wordt doorgegeven aan de Warande. 
 
Jef was aanwezig op de vorige bijeenkomst van de Cultuurraad van de Kempen als begeleider van een workshop. 
Vanuit achttien cultuurraden uit de Kempen was er een afvaardiging, vanuit Turnhout was er niemand. Raymond 
was van plan te gaan, maar was uiteindelijk verhinderd. De uitnodiging voor deze bijeenkomsten worden 
doorgestuurd. 


